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MUISTIO

Aihe: Työvaliokunnan kokous
Aika: 27.10.2014 klo 18.00 – 21.02
Paikka: ABC Palokka, Palokanorsi 10, 40270 PALOKKA

1. Kokouksen avaus

Piirikuvernööri Kyösti Mikkonen avasi kokouksen ja toivotti kaikki 
tervetulleiksi. 

2. Kokouksen järjestäytyminen ja läsnäolijat

Puheenjohtajana toimi piirikuvernööri Kyösti ja sihteerinä piirisihteeri Tuomo.

Läsnä olivat myös 1. VDG Jorma Tuhkanen, 2. VDG Kari Edelmann, GMT 
Juhani Rikkonen, GLT Veikko Kotolahti, CT Mikko Kauranen sekä apj:t Veli-
Matti Porkka, Tarja Parta, Pekka Riihimäki ja Jonny Paananen. 

3. Palautteet klubikäynneiltä VDG:t, APT:t ja DG

Yleisenä huomiona on edelleen havaittavissa vieraskoreutta klubivierailuilla. 

Varsinkin maaseutupaikkakunnilla toiminta painottuu paikallisuuteen ja 
valtakunnalliset ja kansainväliset aktiviteetit tunnetaan vieraiksi tai lähes 
”tuntemattomiksi”.

I VDG Jorman 14 klubivierailun ilon ja huolenaiheita:

* Kiitos Veteraanit! ja Punainen Sulka on otettu hyvin vastaan
* Klubistrategia on liian vaikea asia

 * Karstulassa sekä mies- että naisklubien toiminta esimerkillistä
 * LC Sumiainen aktiivinen
 * LC Kinnula, 3 paikalla klubi-illassa, into olematonta

 II VDG Kari

 * LC Hartola erittäin aktiivinen ja ansiokas klubi, tilapäistä ”karsastusta
    piirihallinnon suuntaan”
 * LC Toivakka suht´ aktiivista, kirkkokonsertti, miestenilta, 1 uusi jäsen
 * LC Luhanka, pienellä budjetilla, Kiitos Veteraanit ok
 * LC Hanhasalmi, monipuolista ja aktiivista toimintaa
 * LC Kuorevesi, erittäin aktiivinen pieni klubi
 * LC Vilppula, 15 000 €:n budjetilla monipuolista ja aktiivista toimintaa
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DG Kyösti

* LC Pihtipidas ja P:pudas/Emmit, ruokajakelu ok
* LC Konginkangas, yritystä on mutta uutta verta ei ole tiedossa
* LC Muurame, paremminkin voisi mennä
* LC Kalmari, mukava kokemus
* LC Pylkönmäki, puolisot mukana aktiivisti
* LC Palokka, strategia keskustelua

Viarailuohjelma päivittyy piirin kalenteriin:
 http://e-district.org/sites/107g/page-8.php

4. Toimintakauden tavoitteiden tarkastelu ja niiden toteutumistilanne

* Klubistrategiatavoitteesta pitänee tinkiä
* Strategiakartoituksen jalkautus, GLT Veikko ottaa yhteyttä klubeihin, koska
  klubit eivät oma-aloitteisesti paneudu aiheeseen eivätkä pyydä apua

5. GMT:n ja GLT:n raportit

* SLL:n paimenkirje jäsentilanteesta. Jäsenhankintakilpailua ehdotettu.
* Saarijärvi on potentiaalinen naisklubipaikkakuntia

5. Piirin rahatilanteen toteaminen

 CT Mikko Kauranen kerto, että rahaa on 9 338 € hallintotilillä ja 2 879 €
nuorisoleiritilillä. Nuorisoleiri Peurungassa vuonna 2016, sen kustannusarvio
20 – 25 000 €. 

6. Aluefoorumeihin valmistautuminen  

Keskustelua somen kautta kutsuttavasta joukosta palveluaiheiden tiimoille...
Klubien vuorot tulevan kauden lpj & apj
Nettojäsenarvio

7. Brändiseminaari ja osallistumisaktiivisuus sinne

 Syyskauden aikana järjestetään K, H ja G-piirien yhteinen klubien 
presidenteille, tiedotussihteereille tai sihteereille, jos tiedotussihteeriä ei ole 
erikseen määrätty Brändiseminaari Pieksämäellä 16.11. sunnuntaina.

Ilmoittautuminen 09.11.2014 mennessä Arto Sepponen 
lions.107k@gmail.com.

8. Ensi kauden piirihallituksen kokoamistilanne 

 I VDG Jorma kertoi, että piirihallitus on nimeämistä vaille valmis...
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9. Piirihallituksen kokouksen valmistelu 14.11.2014

 Pj. Tuomo Holopaisen haastattelu lehteen ja radioon I VDG Jorman hoidossa

10. Palautteita KVN:n kokouksesta

 KVN:ssä käytiin vakavahenkistä keskustelua – komeita juhlia järjestetään ja
suurissa toimikunnissa ja työryhmissä ”kehitetään leijonatoimintaa”.

Vuokatin vuosikokouksen tilinpäätöskeskustelu tullee olemaan haasteellinen.

11. LCIF rahan ja nuorisoleirirahan käyttö jatkossa

 Keskustelu jatkuu piirihallituksessa.

12. Päätös sääntömuutoksesta koskien varapiirikuvernööriltä vaadittavaa
      kokemusta 

Työvaliokunta esittää piirihallituksella, että jatkamme G-piirimme
ohjessäännön mukaan.

 

13. Muut osanottajien esittämät asiat

SLL:n Viestintäjohtaja Thorleif Johansson on huolissaan klubien
raportoinnista

14. Kokouksen päättäminen 

Piirikuvernööri Kyösti päätti kokouksen klo 21.02.

Muistiin kirjasi

Tuomo Kilpinen CS

http://e-district.org/sites/107g

